
 

 

 

 

REPUBLIKA HRVATSKA 

ISTARSKA ŽUPANIJA 

OSNOVNA ŠKOLA DR. MATE DEMARINA 

Medulin, Munida 3 

KLASA: 007-04/24-01/2 

URBROJ: 2168-2-24-5 

U Medulinu, 31. siječnja 2024. godine 

 

ZAKLJUČAK 55.SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

održane dana 31.01.2024. godine  

 

Početak sjednice: 14.30 sati 

 

Sjednici su prisustvovali: Predsjednik Miroslav Šop-Kebert, zamjenik predsjednika školskog 

odbora Hrvoje Bogojević, članice Tijana Živko, Suzana Vidović, Gabrijela Matijević i 

Nermina Mezulić, dok su članovi Hrvoje Bogojević, Tijana Živko Anja i Orešković Dušić 

opravdali svoje odsustvo. 

Predsjednik školskog odbora utvrdio da je na sjednici nazočna potrebna većina članova 

Školskog odbora za donošenje pravovaljanih odluka.  

Sjednici prisustvuju ravnatelj Jakov Batinović, voditeljica računovodstva Manuela Radolović 

Selmanović i tajnica Škole Maja Brgić u svojstvu zapisničara. 

 

Predsjedavatelj je predložio sljedeći  

 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne 53. i 54. sjednice Školskog odbora 

2. Usvajanje Financijskog izvješća za 2023. godinu 

3. Davanje prethodne suglasnosti ravnatelju za sporazumni raskid ugovora o radu na 

određeno nepuno radno vrijeme s pomoćnikom u nastavi Zoranom Jelavićem 

4. Izvješće o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa i mjerama poduzetim u 

cilju zaštite prava učenika na kraju prvog obrazovnog razdoblja u šk. god. 2023./2024. 

5. Razno  

 

Dnevni red je dat na usvajanje. Dnevni red je jednoglasno usvojen. 

 

Ad. 1. Usvajanje Zapisnika 53. i 54. sjednice Školskog odbora  

Prisutni članovi koji su sudjelovali u radu Školskog odbora na predmetnim sjednicama 

jednoglasno su usvojili Zapisnike. 

 

Ad. 2. Usvajanje Financijskog izvješća za 2023. godinu 

Predsjedavatelj otvara 2. točku Dnevnog reda te daje riječ ravnatelju i voditeljici 

računovodstva. Voditeljica računovodstva ukratko predstavlja Financijsko izvješće za 2023. 

godinu koje je dostavljeno uz Poziv. Posebice su se voditeljica računovodstva i ravnatelj 

osvrnuli na nenaplaćena potraživanja Škole prema korisnicima školske prehrane i produženog 



boravka. Upoznaju Školski odbor sa činjenicom da se dugovanja godinama samo povećavaju 

unatoč svim poduzetim radnjama Škole sukladno procedurama naplate potraživanja te da je 

ravnatelj predložio angažiranje odvjetnika za slanje obavijesti o dugovanjima prije pokretanja 

postupka prisilne naplate istih potraživanja kao i pokretanje ovrhe u slučaju da obavijesti ne 

poluče rezultate, a o čemu su upoznati i članovi Vijeća roditelja te osnivač Škole. Svakako i 

dalje ostaje mogućnost da se socijalno ugroženim obiteljima priskoči u pomoć te da se 

dogovore obročne otplate predmetnih dugovanja. Članovi Školskog odbora su suglasni sa 

predloženim mjerama. Prisutni članovi jednoglasno su usvojili Financijsko izvješće za 2023. 

godinu.  

 

Ad. 3. Davanje prethodne suglasnosti ravnatelju za sporazumni raskid ugovora o radu 

na određeno nepuno radno vrijeme s pomoćnikom u nastavi Zoranom Jelavićem 

Školski odbor je jednoglasnom odukom prisutnih članova prethodnu suglasnost za prestanak 

radnog odnosa sporazumnim raskidom ugovora o radu na određeno nepuno radno vrijeme s 

pomoćnikom u nastavi Zoranom Jelavićem s danom 31.01.2024. godine.  

 

Ad. 4. Izvješće o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa i mjerama 

poduzetim u cilju zaštite prava učenika na kraju prvog obrazovnog razdoblja u šk. god. 

2023./2024. 

Ravnatelj ukratko obrazlaže Izvješće o stanju sigurnosti na kraju prvog obrazovnog razdoblja, 

a koje je dostavljeno članovima Školskog odbora uz Poziv te se isto posebno ne čita. Posebno 

upoznaje članove Školskog odbora kako su detektirane krizne sigurnosne točke i što se po 

istome napravilo te kako je intenzivirano dežurstvo i čuvanje učenika. Škola je uputila 4 

prijave za vršnjačko nasilje nadležnim institucijama, izdane su 23 pedagoške mjere, a stručni 

suradnici i ravnatelj odradili su više od 300 savjetodavnih razgovora. Revidiran je Kućni red, 

odrađeno je socioekonomsko istraživanje te su uočene kritičnih točke - nedostatak tolerancije, 

loš odnos učenika prema Školi i loša suradnja roditelja sa Školom,a na čemu se dodatno radi 

kako bi se prevenirale nepovoljne situacije te će se i dalje intenzivno provoditi sve planirani 

preventivni programi. Članovi školskog odbora primili su na znanje dostavljeno i obrazloženo 

Izvješće o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te mjerama poduzetim u cilju 

zaštite prava učenika. 

Ad. 5. Razno 

Budući da nije bilo daljnje rasprave, predsjedavatelj je utvrdio da je Dnevni red završen 

budući je o svim točkama predviđenim dnevnim redom raspravljeno i o njima odlučeno.  

Predsjedavatelj zaključuje sjednicu u 15,30 sati. 

 

Zapisničar                                                                        Predsjednik Školskog odbora 

Maja Brgić, mag.iur.                                    Miroslav Šop-Kebert, dipl. uč. 

 

 


